
ZÁPIS 

z  jednání  Myslivecké rady ČMMJ,z.s.- pobočného spolku v Ústí nad Labem, které  se  konalo                               

dne   28 . 6. 2022  na sekretariátu OMS v Ústí nad Labem 

 

Přítomni:   Ing. B. Freiberg,  Ing. V. Šutera,  J. Frýbová, H. Machačová 

Omluveni:   Ing. V. Černil, J. Hokeš, P. Nowak,  

Nepřítomni:  P. Růžička,  

Dále přítomi: Ing.M.Freiberg, B.Kopecká 

 

 

Program jednání: 

1. Kontrola plnění úkolů z  minulého  jednání 

2. Sbor zástupců  4.6.2022 – informace 

3. Okresní myslivecký sněm 18.8.2022-příprava 

4. Různé 

 

 

 

Ad 1/ Kontrola plnění úkolů z minulých jednání 

 Zápis z minulého jednání rady ze dne 31.5.2022 nebyl schválen pro neusnášeníschopný počet 

členů. Dnes projednáno a zápis schválen. 

 Předseda promluvil a poděkoval členům MR za zvládnutí akcí v jeho nepřítomnosti. 

 H. Machačová seznámila s postupnou změnou jednatelů na OMSu. Od 31.3.2022 je dle platné 

smlouvy jednatelkou paní Barbora Kopecká a panu Emilovi Pekarovi byla schválena smlouva 

na výkon funkce asistenta jednatele od  1.3. – 30.6.2022. 

 Místopředseda zhodnotil myslivecké akce ... svod a zkoušky psů, mysl. Den v Zubrniccíh, 

přehlídku trofejí a zkoušky uchazečů ročníku 2021-22. 

 

Ad 2/ Sbor zástupců 4.6.2022 

 Ze zdravotních důvodů se pověřený zástupce Ing. Václav Šutera nemohl zúčastnit  Sboru 

zástupců konaného dne 4.6.2022. 

 Podal informaci kolegů z KKR, zejména situaci o dalším řešení HALALI. 

 

 

 



 

 

Ad 3/  Okresní myslivecký sněm 18.8.2022 

 Dne  18. 8. 2022 od 16 hodin proběhne v restauraci  Na statku v Božtěšicích Okresní 
myslivecký sněm. Předseda vytvoří pozvánku a jednatelka rozešle se všem členům ČMMJ, 
kteří uvedli svůj e-mail do programu SW Diana.  Pozvánku odešleme též do Prahy.  

 Program: zahájení, uvítání hostů, jednací řád, odvolání člena z funkce MR a jmenování členů 
nových, zprávy MR a komisí, schválení rozpočtu a usnesení, předání pamětních listů.  

 Zprávu předsedy rady připraví Ing. Bohumír Freiberg, zprávu hospodaření p. Helena 
Machačová, zprávu dozorčí rady p. Luděk Sirý. Zprávu za kynologickou komisi vypracuje p. 
Jaroslava Frýbová, za střeleckou komisi p. Jaroslav Hokeš. Zpráva z kulturně-propagační 
komise je zrušena.  

 Zprávy budou v písemné formě. 

 Proběhne předání pamětních listů jubilantům. Rozšíříme o jubilanty 85, 90, 95. 

 Písemně vyzváni  hospodáři  MS, aby poslali návrhy na vyznamenání členů ve svých spolcích a 
to do konce července tohoto roku. 

 Občerstvení odsouhlaseno v ceně 100,- Kč/přítomného /35/ formou rautu.  

 
 

 

Ad 4/ Různé 

 Ing. Miloslav Freiberg si bere na starost soupis potřebných oprav budovy OMS Ústí nad 

Labem. 

 Helena Machačová doloží seznam MS a jiných dárců, kteří nám poskytli v minulém roce 

příspěvek na opravu budovy a v jaké výši.  

 Luděk Sirý vypracuje nabídky na rekonstrukci topení v budově OMSu v Trmicích.  

 Barbora Kopecká opakovaně zavolá a následně napíše Pavlovi Růžičkovi kvůli jeho funkci 

v MR, které se opakovaně nezúčastňuje a s vedením MR dlouhodobě nekomunikuje. 

 Kandidáti MR: minimálně 2 noví mladí lidé. Návrh:  Ing. Miloslav Freiberg a Michal Temer.  

 Poohlédnout se po nových lektorech pro myslivecký kurz. Zejména pro zoologii a právo. 

 Prověření plateb lektorům a odměn zkoušejícím p. Helenou Machačovou.  

 100 výročí ČMMJ – akce v kraji 

 Vánoční troubení v muzeu – souhlas MR 

 Doplňovat pravidelně nové informace na web – OMS, kynologie, atd.. 

 Stížnost Jaroslavy Frýbové na pana Machalu – pozdní příchody, netaktní jednání, není ráda, 

že musí na rozhodčího počítat jen s ním. 

 

 Příští  MR se bude konat v úterý  2.8.2022 od 16 hodin.  

 

Zpracovala: Barbora Kopecká 


